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Att: Byråd Anette Wiig Bryn 
 
 
 

JAZZ PÅ VARDEHEIM 
 
I Akers Avis den 7. november d.å. fremkommer det at Jazz på Vardeheim, som er et meget 
tradisjonsrikt og velrenommert kulturtiltak på Høybråten, hittil i år har betalt kr. 24.500,- i 
skjenkeavgift. Bakgrunnen for dette er at klubben etter gjeldende regler må søke 
skjenkebevilling hver gang man skal ha et arrangement på Vardeheim, som er et lokalt 
kulturhus uten fast bevilling. 
 
Venstres bystyregruppe legger til grunn at kommunen ved utforming av gjeldende regler for 
utstedelse av skjenkebevilling, ikke har hatt noe ønske om at lokale kulturorganisasjoner skal 
bli økonomisk skadelidende ved å benytte tradisjonsrike lokaler som Vardeheim til sine 
arrangementer. 
 
Venstres bystyregruppe ber om svar på følgende spørsmål: 

1. Vil byråden umiddelbart ta initiativ til en gjennomgang av reglene med sikte på en 
endring, slik at organisasjoner o.a. som er i samme situasjon som ovennevnte, får 
rimeligere vilkår når de søker om skjenkebevilling til sine arrangementer? 

2. Ser byråden noen mulighet til å kompensere Jazz på Vardeheim for de kostnadene som 
er påløpt i inneværende år? 

 
 
Oslo, den 9. november 2007 
 
Med vennlig hilsen 
Venstres bystyregruppe i Oslo 
 
 
Kjell Veivåg 
 
 
Kopi: Kultur- og utdanningskomiteen 


